
Referat og agenda for FAU-møte

Dato: 04.04.2022

Tid: 19.00 - 20.30 

Sted: Møtet blir avholdt i personalrommet på Disen skole

 

Dagsorden

Sak
nr:

Sak: Ansvar/frist
:

01.04 Velkommen og godkjenning av dagsorden.

02.04 Orientering fra skolen

Rektor:

Disen skole er del av en større trend ved at det er flere barn som
sliter mer enn vanlig, f.eks. mer skolevegring (som gruer seg til
vanlig skolegang) og mer uro enn vanlig. PPT og BUP har lange
køer med barn som trenger utredning og oppfølging, og kapasiteten
er nær sprengt.

Det er mulig skolen må gjøre noen bemanningsmessige grep som
følge av denne problematikken, og skolen er i tenkeboksen for
hvordan dette skal gjøres fra begynnelsen av neste skoleår. I den
senere tid har skolen også slitt noe med  bemanningen, siden
mange av de vanlige vikarene (som ofte er studenter) nå har
eksamenstid og derfor ofte ikke kan stille.

DIsen skole planlegger å lage en “nærværsplan” for hvordan skolen
best skal møte barn som begynner å trekke seg vekk og viser tegn
til skolevegring. Dette betyr i første omgang en samtale med barnet
og de voksne rundt barnet for å finne ut hva som er problemet,
siden det er often konkret sak som ligger bak. Det er sosiallærer
Kristin som leder dette arbeidet, sammen med skolens miljøteam
og skolens helsesykepleiere.

Det er en nedgang i elevtallet i neste årskull ved Disen skole  (det
vil si 14-15 elever færre en fullt, noe som  tilsvarer reduksjon med
én lærer). Årsaken til dette er endringer i demografien i
skoleområdet og relativt høy gjennomsnittsalder.

Det slippes skolebehovsplan med høring om nye skolegrenser den
19. april. DIsen skole håper i den forbindelse at området mot Årvoll

Rektor og
leder av
AKS



igjen kommer inn i skolekretsen, siden dette vil gi skolens elever en
annen rett til ungdomsskole og mindre saksarbeid på skolen for
barn som søker seg til Disen på individuelt grunnlag.

Det kommer mange nye lærere til DIsen skole til høsten, som har
gitt et veldig godt inntrykk. Det kommer  6-7 nye lærere til skolen..

Skolen ønsker at barn som kommer til skolen opp Kjelsåsveien skal
gå inn til skolen gjennom det som kalles “boulevarden” og ikke
gjennom Aschehougsvei og Damveien. Dette på grunn av
trafikksikkerhet.

Skolen ber om at foreldre svarer på foreldrundersøkelsen, som har
frist i dag. Skolen ønsker seg mange svar!

Husk å melde barna på Sommerskolen. Frist er ved midnatt fredag
9. april!

Merk at det i år er 9 ukers sommerferie for elevene.

AKS:

Etter påske begynner det nye periode og planen for denne jobbes
det med nå.

Det planlegges avslutning av 4. klasse-basen, som sannsynligvis vil
bli en  tur til Tusenfryd, med fest og diplomer etter at de er tilbake til
skolen.

På onsdag 1. juni (klokka 1430-1630) skal AKS arrangere
AKS-sommerfestival. AKS ønsker i denne anledning at FAU kan
hjelpe til med å arrangere en kafébod.

AKS holder i år åpent alle uker i sommerferien, bortsett fra juli.

03.04 Orientering fra styret

FAU bevilger et lån til 17. mai-komiteen på 50 000 NOK for innkjøp i
forbindelse med 17. mai-arrangementet.

Sameiet i Kjelsåsveien 49 vil informere om at de vil begynne med
fasadearbeid, med oppstart etter påske og anslått arbeidstid om lag
10 uker. Mange elever bruker deres private vei til skolen, men det vil
være ekstra transportarbeid ønsker de at barna ikke bruke denne
veien i denne perioden.

Nye FAU-representanter begynner sin periode i september, på
årsmøtet som er første møte etter sommeren.

FAU skal bidra med tilrettelegging av kafé i forbindelse med
sommeravslutning på AKS den 1. juni. Detaljene rundt det
fastlegges sammen med AKS.

Leder FAU



04.04 Orientering fra FAU-representantene i SMU og Driftsstyret
FAU-represent
antene i SMU
og Driftsstyret

05.04 Diskusjon av eventuelle innspill til SUSNA/KFU

Skolebehovsplanen kommer 19. april, med frist 10. juni. Nye
skolegrenser er også forventet skissert i skolebehovsplanen.
SUSNA spilte i fjor inn at de gamle skolegrensene mot Årvoll ved
Disen gjeninnføres.

SUSNA-representant i FAU, Tomas Steinheim, vil gi en kort skriftlig
orientering om skolebehovsplanen i forkant av FAUs møte i  mai.

SUSNA/KFU
-gruppen

06.04 Arbeid i arbeidsgruppene

Alle arbeidsgrupper skal jobbe med overleveringsnotat til neste års
FAU på de kommende møtene og alle bør derfor stille med egen
PC.

Trafikkgruppa: Trafikklister for 2022/2023 skal ferdigstilles i mai.. I
den anledning bør én ekstra plasseres ved Sanatoriet busstopp i
Kjelsåsveien for å erstatte Skolepatruljen som tidligere sto der.
Skolepatruljen er avviklet på grunn av trafikksikkerhet for elevene.

Gode formål: Skolen har effektuert Gode formål til klassene i
samråd elevrådet (fotball, pumper, fotballmål).

Digital fagkveld: Barnevakten om nettvett planlegges for neste
skoleår. Det bør utarbeides en fast rutine for hvilke kurs/fagkvelder
som tilbys hvert trinn. Det vil i så måte være fint å lage en
overleveringsplan med en trinnspesifikk plan for når de ulike
kurstilbudene skal gis. Fagkveld med Salto gis vanligvis fast i 7.
trinn.

AKS: Ingen særlige punkter.

Leder FAU

07.04 Eventuelt

Oppmøte:

27.09 11.10 01.11 06.12 10.01 07.02 07.03 04.04 02.05 13.06



1a X - X X X X X -

1b X X X X X X X -

1c X X - X X - X -

2a X X X X - X X X

2b X X X X X X X X

2c - - X X X - X -

3a X - X X - - X -

3b X X - X X X X X

3c - X X X - X X -

3d - X - X X X X -

3e X X X X X X X X

3f X - X X X - X X

4a X X X X X X X -

4b X X X X X X - X

4c X X X X X X - X

5a X X X X X X - X

5b X X X X X X X X

5c X X X X - X X X

6a X X X X X - X X

6b - X X X - X X -

6c X X X X X X X X

7a X X X X X X - X

7b X - X - X X X X

7c X X X X X X X -


